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زوج شیمیدان دانشگاه سمنان در 
فهرست دانشمندان 2 درصد برتر جهان 
زوج شیمی دان دانشگاه سمنان در فهرست دانشمندان 
دو درصد برتر جهان قرار گرفتند .براساس نتایج مندرج 
در پایگاه اسکوپوس اســتنفورد امریکا اعلام کرد دکتر 
مریم رجبی بانوی دانشمند ایرانی در فهرست دو درصدی 
پژوهشــگران برتر جهان در موضوعات تحقیقاتی علم 
شیمی معرفی شده اســت.دکتر مریم رجبی که عضو 
هیات علمی و اســتاد دانشگاه ســمنان است، تاکنون 
بیش از ۱۲۰ مقاله در نشریات معتبر بین المللی با رقم 
ســه هزار و ۲۸۴ ارجاع به کل مقالات به چاپ رسانده 
است.دکتر مریم رجبی از اساتید برتر علم شیمی کشور 
و برگزار کننده چندین کنفرانس بین المللی و کنگرده 
داخلی است و وزارت علوم تحقیقات و فن آوری بارها از 
وی تجلیل کرده است.دکتر مریم رجبی و دکتر علیرضا 
اصغری دوران دکترا و پسادکترا را خارج از کشور گذرانده 
اند و به رغم سختی های فراوان تحصیل و امکان اقامت 
در کشورهای خارجی خدمت در دانشگاه های داخلی را 
به ماندن در خارج از کشور ترجیح داده اند و عضو هیات 

علمی و از اساتید برجسته دانشگاه سمنان هستند.

 مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت
 بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان:

 امکان تعویض خودروهای فرسوده
 برای تاکسیرانان فراهم شد

اصفهان – معصومه قاسمی: مدیرعامل سازمان مدیریت 
و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان گفت: رانندگان 
تاکســی دارای خودروی فرسوده که مدل خودروی آن ها 
از سال ۱۳۹۰ به پایین اســت، می توانند جهت تعویض 
خودروی فرســوده خود به ســازمان تاکسیرانی مراجعه 
کنند.محمد پرورش با اعلام این خبر اظهار کرد: سازمان 
تاکســیرانی شــهرداری اصفهان ۲۰ هزار راننده را تحت 
پوشــش خود دارد که با ۱۸ هزار تاکسی در شهر فعالیت 
می کننــد و دو هزار نفر از آن هــا به عنوان راننده کمکی 
فعالیت دارند. او افزود: از مجموع ۱۸ هزار تاکســی شهر 
اصفهان ۹ هزار تاکسی از نوع زرد رنگ و ۹ هزار خودروی 
دیگر در حوزه ســرویس مدارس و آژانس های تاکســی 
مشــغول فعالیت هستند. مدیرعامل ســازمان مدیریت 
و نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان با بیان اینکه 
۹ هزار تاکسی زردرنگ گردشــی، خطی یا تاکسی های 
ویژه مربوط به ترمینال، راه آهن و فرودگاه اســت، گفت: 
از مجموع ۹ هزار تاکسی زرد رنگ، ۷۲۰۰ تاکسی معادل 
حدود ۸۰ درصد فرسوده است. پرورش ادامه داد: از پایان 
اسفندماه سال گذشته سایت نوســازی تاکسی ها بسته 
شــد و این امکان وجود نداشــت که رانندگان در سایت 
مربوطــه ثبت نام کنند که با پیگیری های انجام شــده از 
طریق اتحادیه تاکســیرانی و وزارت کشور، بیست وششم 
آذرماه امســال به مناسبت روز حمل ونقل سایت نوسازی 
بازگشایی شد و رانندگان تاکسی دارای خودروی فرسوده 
که مدل خودروی آن ها از ســال ۱۳۹۰ به پایین اســت، 
می توانند جهت تعویض خودروی فرسوده خود به سازمان 
تاکســیرانی مراجعه کنند. او افزود: پس از تأیید سازمان 
تاکسیرانی و ثبت نام در سامانه، نمایندگی مربوطه با راننده 
تماس می گیرد و با واریز مبلغ مورد نظر توسط رانندگان 
متقاضی پس از چند ماه سند صادر و خودرو به نمایندگی 
ارســال خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: رانندگان پس از 
انتقال خودروی فرســوده خود به مراکز اسقاط منتخب، 

می توانندخودروی جدید را تحویل بگیرند.

خبر

انفجار گاز شهری در یکی از مدارس ملایر
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات شهری ملایر از 
انفجار گاز شــهری در نمازخانه یکی از مدارس ملایر و 

سوختگی خدمتگزار مدرسه خبر داد.
محمودرضا ملکی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: این 
حادثه ساعت ۸ و ۴۳ دقیقه صبح سه شنبه ۴ بهمن ماه- 
در نمازخانه یکی از مدارس ملایر بر اثر نشت گاز شهری 
روی داد.ملکی افزود: در این حادثه شیشــه های پنجره 
ها شکسته و به نازک کاری و مبلمان داخلی ساختمان 
خسارات جدی وارد شد.وی اضافه کرد: متاسفانه در این 
حادثه خدمتگزار مدرسه دچار ۶۰ درصد سوختگی شده 
که برای انجام امور درمانی به بیمارستان کرمانشاه اعزام 

شده است.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری البرز 

راهکارهای احداث نیروگاه های خورشیدی 
و سیکل ترکیبی در البرز بررسی شد 

طی جلســه ای با حضور نمایندگان اتاق بازرگانی و 
فعــالان بخش خصوصی، موانع و مشــکلات احداث 
نیروگاه های خورشیدی و سیکل ترکیبی در استان 
مورد بحث و بررســی قرار گرفت. به گزارش اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز، سیف 
اله اسداللهی در این نشست اظهار داشت: استان البرز 
با وجود صنایع متعدد باید توجه خاصی به توســعه 
زیرســاخت های انرژی بویژه در حوزه برق داشــته 
باشــد. وی افزود: در این راستا شایسته است با انجام 
مطالعات امکان سنجی احداث نیروگاه های با انرژی 
تجدیدپذیر و مساعدت دستگاه های مربوطه شرایط 
و تسهیلات لازم برای این پروژه مهم تخصیص یابد. 
گفتنی اســت در این نشست مقرر شد پس از انجام 
مطالعات مقدماتی توسط بخش خصوصی، مذاکرات 
لازم با وزارت نیرو برای خرید برق تولیدی این نیروگاه 
ها و شرکت گاز برای تامین گاز پایدار مورد نیاز نیروگاه 

های سیکل ترکیبی صورت پذیرد.

 سه قطعه از اراضی ملی و دولتی 
در جزیره قشم رفع تصرف شد

 رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از رفع تصرف 
ســه قطعه از اراضی ملی و دولتی در جزیره قشــم به 
مســاحت ۱۰هزار و پانصد و شش متر مربع خبر داد.

مجتبی قهرمانی ارزش تقریبی اراضی اعاده شــده را 
۳۷ میلیارد و هشت میلیون ریال عنوان کرد و گفت: 
این رفع تصرفات به دستور دادستان عمومی و انقلاب 
شهرستان قشم و توسط یگان حفاظت از اراضی ملی و 
دولتی منطقه آزاد با همکاری مأموران نیروی انتظامی 
به مرحله اجرا درآمده اســت.وی با اشــاره به تخریب 
مستحدثات غیرمجاز در این اراضی نیز خاطرنشان کرد: 
این ساخت و ســازهای غیرقانونی شامل دیوارچینی، 
پی ســنگی و ســد و بند خاکی بود که در شهر سوزا 
و روستای ســهیلی قرار داشت.رئیس کل دادگستری 
استان هرمزگان در پایان برلزوم هوشیاری بیش از پیش 
دستگاه های ناظر در انجام وظایف خود به منظور صیانت 
از بیت المال تأکید کرد و افزود: دستگاه قضایی استان 
ضمن حمایت از اقدامات قانونی دستگاه های متولی با 
هرگونــه تخلف در حوزه منابع طبیعی، حقوق عامه و 

بیت المال، قاطعانه برخورد خواهد کرد.

خبر

اصفهان- لیلا قاســمی: مدیــران مجتمع 
فولاد ســبا با حضور در ذوب آهن با ایرج 
رخصتــی مدیرعامل و دیگــر مدیران این 
شــرکت در زمینه تعامل و همکاری های 
فنی و تخصصی بیشــتر، دیدار و گفت وگو 

کردند.
در ایــن دیدار، محمود محمدی فشــارکی 
مدیر مجتمع فولاد سبا با اشاره به تاریخچه 
مجتمع فولاد ســبا از تأسیس تا شکوفایی 
اظهار داشــت: رشد کیفیت محصولات این 
مجموعه در حد استانداردهای جهانی است 
و سبد محصولات نســبت به سال گذشته 

پنج برابر افزایش یافته است.
وی افزود: در جلســات مشــترک مدیران 
عامــل فــولاد مبارکــه و ذوب آهن، بخش 
عمده درخواســت های مجتمع فولاد ســبا 
مطرح گردیده و خوشبختانه با نگاه مثبتی 
که از ســوی ذوب آهــن دیده می شــود، 
امیدواریــم در آینده نزدیک بررســی های 
دقیق و کارشناســی با همکاری مدیران و 
کارشناسان هر دو مجموعه آغاز گردد و به 

سرانجام مثبت برسد.
محمــدی با تأکیــد بر افزایــش بهره وری 
مجتمــع فولاد ســبا، گفت: هــدف ما این 
نیســت که تجهیــزات را اضافه کنیم، بلکه 
درصددیم با تجهیزاتی که در دست داریم و 
با رویکرد افزایش بهره وری، ظرفیت تولیدی 
مجتمع ســبا را در گام اول از ۱ میلیون و 
۶۰۰ هزار تن به ۲ میلیون تن و در گام دوم 
به ۲ میلیون و 5۰۰ هزار تن برســانیم. این 
مهم بــا حضور نیروهای متعهد و متخصص 
ســبا و اســتفاده از ظرفیت دانش بنیان ها 

حاصل خواهد شد.
مدیــر مجتمع فولاد ســبا در بخش پایانی 
ســخنان خود افزود: فولاد مبارکه و به طور 

مشخص مجتمع فولاد سبا آمادگی دارد با 
تعریف پروژه های مشترک با شرکت سهامی 
ذوب آهن، منافع هــر دو مجموعه صنعتی 
را مدنظــر قرار دهد تا بتوانیم در پیشــبرد 
اهــداف عالیه هر دو شــرکت قدم برداریم. 
ازاین رو برگزاری جلسه های مشترک فنی و 
تخصصی را در دستور کار خود قرار داده ایم 
و به زودی شــاهد نتیجه مثبت آن خواهیم 

بود.
ایرج رخصتی مدیرعامــل ذوب آهن نیز در 
این نشست تعاملی با اشاره به وابستگی های 
ذهنی افراد به خاستگاه های نخست شغلی 
و تجربه های پیشین همکاران مجتمع فولاد 
ســبا گفت: همکارانی که در زمان ساخت و 

راه اندازی فولاد سبا در ذوب آهن مشغول به 
کار بودند و نسل نخست فولاد سبا را شامل 
می شــوند، در برهه ای از زمان به ذوب آهن 
اضافــه شــدند. در آن برهــه، ذوب آهن با 
تحول های ویژه ای همراه بود و پروژه فولاد 
ســبا نیز در آن زمان ازجملــه پروژه های 
شــرکت ذوب آهن به حساب می آمد که در 
زمان مقرر و مطابق با برنامه ها، به موقع تمام 

شد.
مدیرعامــل ذوب آهن ادامــه داد: امروز با 
شــنیدن خبر مســرت بخش افزایش تولید 
ســبا به ۱ میلیون و ۶۰۰ هزار تن به عنوان 

یک ایرانی بر خود می بالم.
رخصتــی در پایان با اشــاره بــه اهمیت 

حفظ تعامــل دو واحد صنعتــی بر تداوم 
همکاری های فنــی و تخصصی تأکید کرد 
و گفت: این نگاه تعاملــی وجود دارد و در 
نشست مشترک با مدیرعامل محترم فولاد 

مبارکه هم بر آن تأکید شده است. 
در بین تمــام همکاران و مدیران ذوب آهن 
این تعامل حفظ شده و مبین آن نیز حضور 
دلســوزانه کارشناســان هر دو مجموعه در 

کنار هم است. 
مواردی که در این نشســت مطرح شد با 
همــکاری و همفکری کارشناســان هردو 
مجموعه بررســی می گردد و نتیجه نهایی 
نیز بــا موافقت هــردو مجموعــه پدیدار 

خواهد شد.

با حضور در ذوب آهن اصفهان 

نشست تعاملی مدیرعامل با مدیران مجتمع فولاد سبا 

رئیس پلیس آگاهی استان فارس از انهدام باند جعل اسناد 
ملکی در شــیراز و دستگیری ســه متهم در این خصوص 
خبر داد.  ســرهنگ کاووس حبیبی بــه خبرنگاران گفت: 
در پی دریافت خبری مبنی بر اینکه فردی با تشــکیل باند 
و شناســایی املاک با ارزش بالا در ســطح شــهر شیراز با 
دیوار نویسی و نصب پوســتر تبلیغاتی و درج شماره تلفن 
خود به عنوان مالک ملک و جعل مدارک و اســناد اقدام به 
کلاهبرداری و فــروش املاک می کند، پیگیری موضوع به 
صورت ویژه در دســتور کار کارآگاهــان اداره عملیات ویژه 

پلیس آگاهی قرار گرفت.
وی افزود: با انجام تحقیقات میدانی مشخص شد متهم یک 
قطعــه ملک به متراژ ۱۱ هزار و ۷۸۴ متر مربع به همراه ۲ 
حلقه چاه واقع در یکی از خیابان های شــهر شــیراز را به 

قیمت ۱5۰ میلیارد تومان به معرض فروش گذاشته است.
حبیبی بیان کرد: با اســتعلام انجام شده از ادارات اوقاف و 
ثبت اسناد و املاک استان فارس هویت صاحب اصلی زمین 
شناسایی و پس از بررسی اسناد و مدارک وی مشخص شد 

که قصد فروش زمین مورد نظر را به هیچ وجه ندارد.
این مقام انتظامی اضافه کرد: بــا اقدامات فنی و اطلاعاتی 
فردی که اقدام به دیوار نویسی کرده بود شناسایی و با برنامه 
ریزی و هدایــت عملیاتی به همراه ۲ نفر از همدســتانش 
هنگامی که قصــد فروش زمین را در یک مشــاور املاک 

داشتند دستگیر و به پلیس آگاهی انتقال داده شدند.
رئیس پلیس آگاهی اســتان فارس تاکید کرد: در بازجویی 
های اولیه مشخص شد متهمان با شناسایی املاک مجهول 
المالک، بلاصاحب و املاکی که صاحبین آنها خارج از کشور 

یا در شــهرهای دیگر زندگی می کنند، اقدام به فروش مال 
غیر و کلاهبرداری کرده اند.حبیبی اضافه کرد: در بازرسی 
از منزل متهم اصلی که دارای ۷ فقره ســابقه کیفری است، 
تعــدادی اســناد و اوراق مجعول کشــف و متهمان پس از 
تشــکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی 

تحویل داده شدند.
رئیس پلیس آگاهی استان فارس به شهروندان توصیه کرد: 
قبل از انجام خرید ملک حتما با شخص اصیل وارد معامله 
شــوید و از انعقاد قرار داد با افرادی که بدون مدرک معتبر 
خــود را مالک یا نماینده مالک معرفی می کنند، خودداری 
کرده و ملک مورد نظر را از نزدیک مورد بررســی قرار داده 
و از صحت اســنادی که ارائه می شود، اطمینان لازم کسب 

کنند.

رئیس آگاهی فارس خبرداد:

انهدام باند جعل اسناد ملکی در شیراز 


